
Protokoll fört vid ÅRSMÖTET med 
Storsjöns Segelsällskap. 

 
 
 

 
Datum:  2006-12-06 Kl.1900 
Plats:  Folketshus Östersund. 

 
§1 Mötets Öppnande. 
 Asbjörn Norling öppnade årsmötet och hälsade de 29st närvarande välkomna. 
 
§2 Frågan om kallelse till mötet skett enligt stadgarna. 
 Mötet godkände kallelsen. 
 
§3 Fastställande av dagordning. 
 Dagordningen godkändes. 
  
§4 Val av mötesfunktionärer. 
  Till ordförande för mötet valdes Bertil Hedman. 
 Till sekreterare för mötet valdes Barry Smith. 
 Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Ulf Adsten och Eide Stjernefeldt. 
 
§5 Verksamhets och förvaltningsberättelse. 

Beslöts att stryka meningen ”Mer om detta skrivs av …….” i berättelsen om jol-
leverksamheten, med hänvisning till berättelsen i Roderbladet. I övrigt godkän-
des verksamhets och förvaltningsberättelse och lades till handlingarna. 
 

§6 Revisorernas berättelse. 
 Kassören rapporterade att tidningsbilagorna gav c:a 204’ i intäkter till VM 2005 
 och totalt sett genererade evenemanget ett resultat på +80’. Investeringen i 
 C’55or har lagts in på en avskrivningsplan. 
 Revisorernas rapport om att styrelsen skulle beviljas ansvarsfrihet för 
 verksamhetsåret föredrogs och lades till handlingarna.  
 
§7 Frågan om ansvarsfrihet för den tiden revisionen avser. 
 Mötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 
 
§8 Fastställande av medlemsavgifter. 
 Hans-Bertil Nilsson poängterade att det finns möjlighet för föreningar att ta be-

talt/sätta avgift på användandet av t.ex. verkstadslokaler med tanke på det för-
sämrade läget på intäkter från framförallt ”bingo”. 

 Mötet beslutade att medlemsavgifter skulle vara oförändrat under år 2007. 
 (Seniorer 200 kr.Juniorer 150 kr. Familj 250 kr) 
 Mötet beslutade att varvsavgift höjs från 500:- till 600:-/år samt att sommarav-

giften höjs från 1000:- till 1200:-. 
 
§9 Fastställande av arvoden och kostnadsersättningar. 
 Kostnadsersättning till ledamöter i styrelsen fastställdes till 600 kr/år och leda-

mot att fördelas inom styrelsen. 
 Styrelsesuppleant är berättigad till ersättning med 50 kr/gång suppleanten kallas 

till sammanträde. Frivilligt deltagande är ej ersättningsberättigande.  
Kostnadsersättning/resebidrag fastställdes till 15:-/mil och skall gälla för bil och 
bil plus släp.  

 
§10 Fastställande av verksamhetsplan och budget för år 2007. 



Under punkten ”Ekonomi och budget” i verksamhetsplanen skall det stå 280’ 
och inte 285’. I övrigt godkändes verksamhetsplanen och budget för 2007.  
  

§11 Val av styrelseledamöter och övriga funktionärer enligt rättelsen till dag-
ordningen. 

• Till ordförande på 1 år valdes Asbjörn Norling. 
• Till styrelseledamöter på 2 år valdes Sven Wahlström, Lena Bergefors, 

Kjell Sundström och Barry Smith. 
• Till styrelsesuppleanter på 1 år valdes Anders Johansson och Per Sand-

ström. 
• Till revisorer på 1 år valdes Göran Håkansson och Karl-Erik Eriksson 

med Claes Hoglert som suppleant. 
• Till valberedning valdes Asbjörn Norling (sammankallande), Hans-

Bertil Nilsson och Ulla-Karin Högbom. 
• Till representanter i hamnkommittén på 1 år valdes Ulf Adsten, Franz 

Birkl samt Bengan Westerlund som suppleant.    
 
§12 Behandling av motioner och propositioner. 

Hans-Bertil Nilsson presenterade sin motion och ordf. presenterade styrelsens 
proposition. Mötet beslutade att avslå motionen och stödja styrelsens proposi-
tion, innebärande: 
Styrelsen skall under –07 se över stadgar, verksamhetsbeskrivningar och arbets-
beskrivningar. Presenteras vid årsmötet –07. 

 
§13 Information. 
 Årsfesten anordnas 10/2-2007 kl.1800 på restaurang ”Sundet” med ett föredrag 
 under kvällen av Gunnar Lundgren. (Åldersgräns till festen 18år). 
 Klubbens hemsida kommer att köras via klubben on line parallellt med 
 nuvarande SSS hemsida. 

Ordf. informerade om det pågående arbetet med det nya varvets placering samt 
uthamn Åstorpet.  
Ordf. informerade om det kommande nyckelsystemet vid jollehamnen inför sä-
songsstart -07. 

 
§14 Mötet avslutas. 

Mötesordföranden Bertil Hedman överlämnade den för kvällen nya klubban till 
ordinarie ordföranden. 
Ordf. tackade Bertil för både klubba och väl genomfört årsmöte. 
Mötet avslutades med att ordf. tackade  samtliga deltagande och förklarade mö-
tet avslutat. 

 
 
 Mötes ordförande   Vid protokollet 
 
 
 Bertil Hedman   Barry Smith 
 
 
 Justeras     
 
 
 Ulf Adsten    Eide Stjernefeldt 
  
 


	 Mötet godkände kallelsen.

